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For Chinese Language Quarter Program
	1. Applicant’s Information 申請人資料

	Name

姓名
	(English)

	
	(中文)

	Nationality  國籍
	

	Date of Birth生日
	(dd/mm/yyyy)

	Passport No.
護照號碼
	

	Gender

性別
	□ Male男
□ Female女

	Status

身份
	□ General Applicant

一般申請人
□ Degree Student of NTCU

中教大正式生
□Taiwan Scholarship recipient of MOE/MOFA
  臺灣獎學金受獎人


	Postal Address
郵寄地址
	

	Postal (Zip) Code
郵遞區號
	
	Country  國家
	

	Tel.       聯絡電話
	
	Fax.     聯絡傳真
	

	E-Mail    電子信箱
	


	2. Emergency Contact緊急連絡人

	Name     姓名
	
	Tel.      聯絡電話
	

	Address   住址
	
	Fax      聯絡傳真
	

	
	
	E-Mail    電子信箱
	


	3. Education Background 教育背景

	Name of Home Institution 

畢業(肄業)學校名稱
	

	Location
地點
	

	Degree Granted & Graduation Year
學位名稱
	

	Major

主修項目
	


	4.  Chinese Proficiency 中文程度


	How many years have you studied Chinese?
學習中文幾年?
	

	Where did you study Chinese (high school, college, language institute)? 

學習中文環境(高中、大學、語文機構)？
	

	Have you taken any Chinese proficiency test?
您是否參加過中文語文能力測驗?
	□Yes 是
　

□No否
	If yes, what is the name of the test? 
何種測驗
	

	
	
	Score
分數
	

	Please evaluate your Chinese skills. 自我評估✓

	Listening 聽
	□ Excellent優
	□ Good佳
	□ Average尚可
	□ Poor差

	Speaking 說
	□ Excellent優
	□ Good佳
	□ Average尚可
	□ Poor差

	Reading 讀
	□ Excellent優
	□ Good佳
	□ Average尚可
	□ Poor差

	Writing 寫
	□ Excellent優
	□ Good佳
	□ Average尚可
	□ Poor差


	5. Proposed Level and Term of Study? 預計選讀課程、級別與期間 ✓


	Level 級別
	□Introductory 入門班 (B1)
□Basic  基礎班 (B2)
□Intermediate L1 中級班L1 (B3)
□Intermediate L2 中級班L2 (B3)
	□Advanced L1 進階班L1 (B4)
□Advanced L2 進階班L2 (B4)
□Superior L1 高級班L1 (B5)
□Superior L2 高級班L2 (B5)

	Term期間
	□Spring 春季班(March-May)
□Fall 秋季班(September-November)
	□Summer 夏季班 (June-August)
□ Winter 冬季班 (December-February)

	Number of Term 修讀期數
	


	(1)每次新課開班必須繳交報名費，報名費及學費用並未包含教材費。
(2)課程若遇國定假日或颱風、天災情形，課程即順延。
(3)本班次為非學分班，出席率合格者授予結業證書，如欲取得學位須經各類入學考試通過後依規定辦理。該修習學分不得作為取得合格教師資格教育學分採計之用。

(4)退費標準係根據教育部「專科以上學校辦理推廣教育計畫審查要點」第十七條之退費標準退費。http://law.moj.gov.tw/LawClass/LawAll.aspx?PCode=H0030027
(5)恕不接受旁聽或試聽。 


	(1) Registration fees should be made prior to the starting date of the course. Please note that materials are not included in registration and tuition fees

(2) Course will be postponed in case of national holidays, typhoons or ther natural disasters.

(3) This is a non-credit course. A Certificate of Completion is awarded with an attendance rate of not less than 80 % 

(4) Refund policy is made in accordance to Article 17 in the Education Refund Policy published by Ministry of Education R.O.C. http://clc.ntcu.edu.tw/english.php?sn=47
(5) Course is conducted in Chinese. Sit in class in not welcomed. 




	6. Others 其他


(1) Survey on medical insurance醫療保險調查

□I have held an Alien Resident Certificate (ARC) and have joined National Health Insurance (NHI). (Please provide one photocopy of these two ID.)
已有居留證並加入全民健康保險（請附上居留證及全民健康保險證影本一份）

□I have had overseas medical insurance. (Please provide one photocopy of the document along with application documents and one which has been verified by Taiwan Embassy upon arrival at Taiwan.)

已自行投保海外醫療保險（請附上保險證明文件影本一份，並於抵台時繳交經駐外館驗證之文件影本）

□I do not have any medical insurance and would like to join the safety insurance offered by Chinese Language Center, NTCU.
沒有任何醫療保險，願意加入中教大華語文中心代辦之平安保險。

Note: International students cannot join National Health Insurance for the first 4 month during their stay in Taiwan, please make sure to have enough medical insurance before coming to Taiwan.
※ 國際學員在臺前4個月無法加入全民健保，請於來臺前先購買適當醫療保險，以確保在臺期間能有足夠的保障。
(2) Dormitory住宿申請
□Yes需要(Fee費用NT$7,000-9,000, depending on styles of dorms and responsible for personal electricity fee，需自行負擔電費 )
□No不需要
※21 beds (1 or 2 beds for each dorm) are available each term with a three-month stay in the dormitory. The applicant will be notified of the result of application 1.5 months before the term starts. Instructions regarding the payment will be provided later.
每期僅有21個名額，住宿期間三個月。開學一個半月前將通知結果後，請再依據說明辦理繳費。
	7. Required Documents 繳交文件


□ Application Form 申請表
□A photocopy of the diploma of the highest academic degree 最高學歷證明
□ A photocopy of Health Certificate (taken within 6 months; HIV test included)

6個月內健康證明影本(包括AIDS血清檢查結果) 

□Financial Statement or

Financial Supporter’s Financial Statement, a supporting declaration is needed or

A photocopy of Verification of Granted Scholarship

申請人之財力證明或
財力支援者之財力證明(需提供財力支援聲明書) 或
獎學金受獎證明影本
※The minimum amount of Financial Statement is US$ 2,500.
   財力證明之金額不得低於2,500美金。

□A photocopy of the passport 護照影本
□Two 2-inch recent photos 2吋近照二張
Note: Documents in a language other than Mandarin or English must be accompanied by an official translation in Mandarin or English.

※注意：文件若非中文及英文者，必須附上正式中文或英文翻譯。



	Study Plan讀書計畫書

	一、本讀書計畫請依下列各項內容逐項分段書寫：1、入學前背景、求學經過2、個人專業、專長3、來本中心求學動機4、未來讀書計畫與願景。Please write a statement in Chinese or English with the following sequence, background and the school life, personal skill and ability, the motivation of studying in CLC, NTCU, and the study plan and career plan.

二、不足部分請自行增列。Continue on a separate sheet if needed.


	

	

	

	

	

	

	

	

	

	

	

	

	

	

	


Applicant’s Signature/ Date


申請人簽章/日期                                        (dd/mm/yyyy)
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